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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
DOPRAVNÍ KOMISE 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   
 
 
 
 
 

ZE DNE:  
NAŠE ČJ.: UMCP21/02994/2024/DK/Lad 
SPIS. ZN.:  
VYŘIZUJE: Jiří Hardt 
TEL.: 281012944 
E-MAIL: jiri.hardt@praha21.cz 
DATUM: 19.02.2024  

 

Zápis č. 11 z jednání Dopravní komise RMČ Praha 21 

Datum konání: 24.01.2024 

Čas konání: 17:07 hod –  18:50 hod 

Místo konání: malá zasedací místnost ÚMČ Praha 21 

 

Přítomni Ing. Martin Kňákal (MKn), Tomáš Kučera (TKu), Ing. Vít Pěkný Ph.D. (VPe), 
Ing. Vladimír Vlachovský (VVl), , Mgr. Milan Balahura (MBa) 

Tajemník  Jiří Hardt (JHa) 
Host  

Nepřítomen 
(omluven) 

Ing. Jan Veselý (JVe) – písemně rezignoval na členství, Zdeněk Růžička 
(ZRu) 

Neomluven  
  

Předseda komise MKn zahájil její jednání v 17:07 hod konstatováním, že komise je 
usnášeníschopná, přičemž jsou přítomni 4 komisaři, TKu dorazil na zasedání v 17:25 hod. 
MKn zároveň využil situace a informoval přítomné, že dlouholetý člen komise JVe písemně 
rezignoval na své členství v DK. Jednání komise bylo ukončeno v 18:50 hod. 

Po přivítání členů komise předložil MKn k hlasování návrh programu jednání pro toto zasedání 
DK. Předložen byl program v následující podobě: 
 

0) Schválení programu  
1) Rekapitulace zápisu z minulého jednání a kontrola plnění úkolů 
2) Závěry z výsledků sčítání 
3) Výsledky dopravní ankety 
4) Plán ediční činnosti – co, kdy a jakými kanály budeme zveřejňovat (zpravodaj, web, 

fb aj.) 
5) Novolhotská – požadavky SVJ NOVOLHOTSKÁ 2763 
6) Různé 
a) Informace o o jednání ve věci parkoviště u nádraží Praha - Klánovice 
b) Informace o smíšených zónách 

 

Následně bylo přistoupeno k hlasování o programu jednání. 
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Hlasování:  pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

Předložený návrh programu jednání byl schválen. 

 

1) Rekapitulace zápisů z minulých jednání a kontrola plnění úkolů 
Proběhlo na minulém, neformálním, zasedání DK. 

2) Závěry z výsledků sčítání 
Závěry z výsledků sčítání dopravy v okolí ZŠ budou dále rozvedeny; na jaře proběhne 
opakované měření na stejných místech, ve stejném čase a obsazení, aby byl získán 
srovnávací materiál.  

3) Výsledky dopravní ankety 

Anketa byla precizně zpracována, v poskytnutých odpovědích rodiče a děti identifikovali místa, 
která vnímají jako nebezpečná. Zároveň byly určeny trasy využívané dětmi k příchodu do 
školy. Otázkou pouze je, nakolik byl vzorek respondentů reprezentativní, ankety se zúčastnilo 
cca 1% obyvatel Újezda. Po drobných korekturách je vyhodnocení ankety vhodné ke 
zveřejnění a bude umístěno na webu městské části (na fb bude umístěna krátká noticka 
s proklikem na tento materiál). 

4) Plán ediční činnosti – co, kdy a jakými kanály budeme zveřejňovat (zpravodaj, 
web, fb aj.) 

Komisaři debatovali o způsobech zveřejňování výstupů z komise, přičemž došlo ke shodě, že 
tyto budou zveřejňovány na webu ÚMČ. 

5) Novolhotská – požadavky SVJ NOVOLHOTSKÁ 2763 

Po proběhlé diskuzi se komisaři shodli na tom, že SVJ bude odpovězeno v souladu s již 
historicky vypracovanou odpovědí, přičemž bude zároveň městská policie vyzvána ke 
zvýšenému dohledu v dané oblasti. S Policií ČR bude diskutována možnost instalace 
montovaného prahu zhruba v úrovni budovy spravované zmiňovaným SVJ. 

6) Různé 
a) Komisaři byli informováni o proběhlém vstupním jednáním s projektantem 

parkoviště přilehlého k nástupišti nádraží Praha – Klánovice, přičemž pořizovaný 
projekt se bude snažit vycházet v maximální míře z ideového návrhu IPRu. 

b) Komisaři byli informováni o možnosti realizace nového typu veřejného prostranství 
(komunikace), tzv. smíšených zón.  

 

 

Zapsal: Jiří Hardt 

 

 

Ověřil (den a podpis předsedy DK, nebo jiného delegovaného člena komise): 

          Martin Kňákal 

 


